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Статья посвящена исследованию вопросов эволюции системы гражданско-правовых догово-
ров. Эмпирическую основу исследования составили законодательные акты XI — первой половины 
XVII в. Выявлены особенности регламентации отдельных видов договоров, рассмотрены условия 
заключения и способы обеспечения договоров. Авторы пришли к выводу, что система договоров 
коррелировала с социально-экономическим развитием Российского государства, отразила особен-
ности хозяйственных отношений.
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The article is devoted to the study of the evolution of the system of civil contracts. The empirical ba-
sis of the study was made up of legislative acts of the XI — first half of the XVII century. Features of regu-
lation of certain types of contracts are revealed, conditions of conclusion and ways of ensuring contracts 
are considered. The authors concluded that the system of contracts correlated with the socio-economic 
development of the Russian state and reflected the peculiarities of economic relations.
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